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المقدمة

 اغ  س شتت اغ  ست أتتتت  س  تتت( تتتت ل   )يتت استختتت هذت سلتتتجتست أغتت  ستتتت سلتفتتتت س   تت  ست    تتتت س

ضتت   سيتت استختت هذتترس أ توفتت س   تت ست هتت ت س  . ت صتت است صتت اس  تت اغ  ست صتت  ىي ست  تت  

 لتتتت ست تتتت   س. ت أغتتتت  سيتتتتذداست لتتتتذت ت ست أ   بتتتت س ختتتت  ست ختتتت فذت . ت أتتتت لس ت   تتتت   ست  تتتت  

.غه ض ز س  ت س،سصت ل سلو س،س ط رست: ت ث بتس تت ست ث بت،س لا  ت رستنسبتغ  س: بغ دتنس

.DOTغير قانوني بالنسبة لخزانات البضائع ذات مواصفات : ملحوظة 

اسي أ تتت ست  صتتتأت. ب صتتت س   أ تتت سبتتت ز سل تتت س وتتت  سل فتتت 16تتتتاستصتتتغت س   تتت ست    تتتت ست تتت  س

ختتت فذت   س ستلُتتت حشساشتتتت ست  لفاتتت س مهتتت ر  س يأ تتتنست. ت أ  تتتذ سبرطتتت رستتتتغه ضس  فتتت  سل ت تتت 

دتتنسطقيتت س م لتت يضسدتتنست    تت ،سيأ تتنستلتتذي ست اتتالسدبتت ستفتت لست  لفاتت سبلتت    . بلتت    

تت  ت ست  خت   ستتا. تاس    س ب بتسست أ صلا سفيست  ل  س أغ س زت    .  ض   ستل   ست  ش ت 

افتتت لسبتتت  ف  ستتتت   سام تتت ست  ثفتتتتتست ه ربتتتت س ختتتتم س تتتقبلست . ت    تتتت س ختتت هذت سختتتم ست لتتتذت  

.يل ف ست أ   ست ث ل يسوت ختً سفيسبأت ست  جأتل  .  رب 360يأ نس  ست اف لسب ت ي س
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 سي فمتشس ل ستغ خشس ملت ت  ست ل  يت س س. ت غ عست   سل ستف لس    ست    ت س   سصأ  ستغ س

  أتتت سيلأتتت سدبتتت ستغتتت ست ه تلتتت  سةت س ربتتت ست  تتت تر ست ل  تتتت ستتتتنستا جتتت زست  تتت تل. ت لتتتذسبرا تتت  

. يلُ هذح س  لفا ست أت  سل س   ست      ست ذت مت 

 تمت سب خت   س ضتالس12 لت س6 ي   يست غ عستلآ  سدب سصأ  ستغ سسباالس يج بيسي  ت حستتنس

ا  ت ست ه ت سي است  غ تسسدغترس ي  ت يسدبت سختذت ت ست   بت س فتي. 4- ل س2-خمفاسي  ت حستنس

. خ خاتلإللاكسل تج ست خ هذت ،سيأ نستخ فذت ست لذت  سبل    س   ست  ت ست  ت  ست

المقدمة
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الرسم الهيكلي

الكميةالمادةالجزءاسم .رقم

1DRK-460ST-01ام  سWFLD (  ت  أغت)1

2DRK-460ST-02ست اف لس    (PLD)1

3DRK-460ST-03 1تجأت ستف لست  لفا

4DRK-460ST-04ت   س(PLD)1

5DRK-KH-2مت س ب  س (3/8X 5)2

6DRK-KG 1    سام  ست أشف

7WLJ-130ب تاس(16-3/8 X 5)1

8DP-102(تلف  3/8)تل   س

9WLJ-M101(16-3/8)ص ت   سخذتخت س

10MFD-11(ت خ  ت غ قي تف  س)اشت س

11MFD-12تل   سةت ست   سةتتي

12DRK-DZ-011...( ف ،ستغ تس)تمص س

13DRK-HXF-011صأ  ستغ س

14DRK-XD-01ب  س  ب ريس (1/8X 3/4)2
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.3006ALفتحة تفريغ SPAتتضمن بادئة 6238ALفتحة تهوية عادية FVAتتضمن بادئة 

.3006SSفتحة تفريغ SPSتتضمن بادئة 

.  6022SSفتحة تنفيس SVSتتضمن بادئة 

.قابس تهوية مصنوع من الألمنيومVPAتتضمن بادئة 

.قابس تهوية مصنوع من الفولاذ المطلي بالزنكVPBتتضمن بادئة 

.المقاوم للصدأ304قابس تنفيس، مصنوع من فولاذ VPDتتضمن بادئة 
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الصور
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 أزيذسستنست هذت  س ت أغ ج  س

:واسبزي ر ست ولغ ست      ن س

www.masader-j.com
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Masader AL-Jazeera
460S Manhole Cover
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Introduction

This product is used for tank manhole covers of water trucks, sanitation 

trucks and other tank trucks. It is used to observe and inspect the tank, add 

water and other functions. The product adopts double seals and is easy to 

replace. It is available in both fixed and non-fixed types way to choose :

LIGHT WEIGHT, LESS MAINTENANCE, LOW SILHOUETTE

NOTE: Not legal for DOT specification cargo tanks.

The 16” Manhole is fabricated for lighter weight and greater strength. 

The advanced design has low silhouette and clean lines. Fill gasket will not 

pull out; is easily replaced. To compensate for wear, tension on fill cover is 

easily adjusted by adding shim washers. Hinge pins welded in place to 

prevent removal. Adequate means provided for use of seal wire. One outside 

clamping ring provides means for attaching cover to collar. Cover may be 

oriented throughout 360°. Secondary Latch is standard on all assemblies.
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Introduction

The first type is a manhole cover without a breathing valve. It is suitable for 

natural exhaust and does not require high sealing. It prevents high-temperature 

tanks from holding air and is used for filling water or checking internal functions.

The other uses a breathing valve with a positive pressure of 6 to 12 kPa and a 

negative pressure of -2 to -4. The tank breathes and has double seals. When it 

ages, the seal can be replaced naturally without disassembling the main body. 
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Structural diagram

4

Qua.MaterialPart NameNo.

1WFLD RING (FXTR. ALUM.)DRK-460ST-011

1COVER WELDMENT (PLD)DRK-460ST-022

1FILL COVER ASSY.DRK-460ST-033

1LATCH (PLD)DRK-460ST-044

2CLEVIS PIN (3/8 X 5)DRK-KH-25

1CLAMP RING WELDMENTDRK-KG6

1SCREW (3/8-16 X 5)WLJ-1307

2WASHER (3/8 FLAT)DP-108

1HEX NUT (3/8-16)WLJ-M109

1GASKET (BLACK BUNA)MFD-110

2SELF LATCH WASHERMFD-111

1DECAL (DANGER, RELIEVE…)DRK-DZ-0112

1BREATHER VALVEDRK-HXF-0113

2COTTER PIN (1/8 X 3/4)DRK-XD-0114
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FVA prefix includes 6238AL normal vent

SPA prefix includes 3006AL vac. vent.

SPS prefix includes 3006SS vac. vent.

SVS prefix includes 6022SS breather vent.

VPA prefix includes Vent Plug Aluminum.

VPB prefix includes Vent Plug Zinc Plt. Steel.

VPD prefix includes Vent Plug 304 Stainless.
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Photos
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For more Products & Services
Visit our Web site :

www.masader-j.com
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